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Rada Gminy Masłów 

 

Protokół nr VIII  

Sesja w dniu 23 maja 2019 
 

Obrady rozpoczęto 23 maja 2019 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:08 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, VIII sesję Rady Gminy Masłów 

otworzył Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Zegadło. Przewodniczący przywitał 

radnych, sołtysów, Wójta Gminy, przybyłych gości i pracowników urzędu. 

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 14 radnych , co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności stanowi załącznik 

niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły wnioski o zmianę 

dzisiejszego porządku obrad i poprosił o przegłosowanie tego punktu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr VII z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie zgłoszono uwag do przedstawionego protokołu 

i poprosił o przegłosowanie tego punktu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie (stanowi załącznik protokołu). Wójt Gminy 

Tomasz Lato przedstawił najistotniejsze informacje. 

Brak głosów w tym punkcie. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Centrum Edukacji i Kultury "Szklany Dom" za rok 

2018 

Dyrektor Centrum Edukacji i Kultury „Szklany Dom” Krystyna Nowakowska przedstawiła 

sprawozdanie, będące załącznikiem protokołu. 

Radna Małgorzata Kozubek w imieniu swoim i mieszkańców ul. Miłej podziękowała za szybką 

realizację zadania inwestycyjnego dot. Budowy drogi.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy przyjęła przedstawione 

sprawozdanie. 

Komisja Budżetu i Finansów również przyjęła sprawozdanie. 

W związku z brakiem uwag, radni przyjęli sprawozdanie.  

 

7. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Masłowie za 2018 

rok 

Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej Anna Obara przedstawiła sprawozdanie (stanowi 

załącznik protokołu). 

Brak głosów w tym punkcie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy przyjęła przedstawione 

sprawozdanie. 
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Komisja Budżetu i Finansów nie wniosła uwag do przedstawionego sprawozdania. 

W związku z brakiem uwag, sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

8. Sprawozdanie z wykonania planu finansowego instytucji kultury za 2018 rok 

Pani Krystyna Nowakowska – Dyrektor CEiK „Szklany Dom” przedstawiła sprawozdanie 

finansowe jednostki.  

Nie wniesiono uwag. 

Pani Anna Obara – Kierownik GBP przedstawiła sprawozdanie z wykonania planu 

finansowego jednostki (stanowi załącznik protokołu).  

Brak głosów w tym punkcie.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy nie wniosła uwag do  

sprawozdań. 

Komisja Budżetu i Finansów nie wniosła uwag do przedstawionych sprawozdań. 

W związku z brakiem uwag, sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Masłowie za rok 2018 

Pani Monika Dolezińska-Włodarczyk – Zastępca Wójta Gminy szczegółowo przedstawiła 

sprawozdanie będące załącznikiem protokołu. 

Brak głosów w tym punkcie.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy przyjęła przedstawione 

sprawozdanie. 

Komisja Budżetu i Finansów również przyjęła sprawozdanie. 

W związku z brakiem uwag, sprawozdanie zostało przyjęte.  

 

10. Sprawozdanie ze współpracy Gminy Masłów z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2018 rok 

Zastępca Wójta Gminy  Monika Dolezińska-Włodarczyk omówiła sprawozdanie stanowiące 

załącznik protokołu. 

Nie wniesiono uwag. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy przyjęła przedstawione 

sprawozdanie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wobec braku uwag sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Masłów 

Skarbnik Gminy Małgorzata Kumór omówiła szczegółowo projekt uchwały. 

Nie wniesiono uwag. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy opiniuje pozytywnie 

przedstawiony projekt. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2019 – 2029 

Skarbnik Gminy Masłów przedstawiła projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

 

13.  Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Masłów za 2018 rok 

Piotr Władysław Zegadło – Przewodniczący Rady Gminy odczytał komunikat w sprawie 

Raportu o stanie Gminy Masłów, stanowiący załączniki protokołu.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przedstawił powyższy Raport. 

Piotr Władysław Zegadło podziękował za przedstawienie raportu i zachęcił sołtysów 

i mieszkańców do zapoznania się z tym dokumentem, który zawiera wszystkie informacje 

w pigułce. 

 

14. Zapytania i interpelacje radnych 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły interpelacje i zapytania. 

Radny Powiatu Kieleckiego Zdzisław Zapała złożył gratulacje z racji zawarcia umowy na 

zadanie dot. Drogi powiatowej ul. Krajobrazowa, realizowane wspólne przez Gminę Masłów 

i Powiat Kielecki.  

Radny Ryszard Piotr Szymczuch zapytał o umowę z firmą EKOM na odbiór odpadów. 

W ubiegłym miesiącu zdarzyły się incydenty, że śmieci nie zostały odebrane z posesji. Radny 

zapytał również o sytuację ośrodków zdrowia w związku z występującymi problemami.  
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Wójt Gminy Tomasz Lato odnosząc się do odbioru odpadów wyjaśnił, że śmieci są odbierane 

zgodnie z ustawą o gospodarce odpadami. Przypadki w których jakieś worki nie zostały 

odebrane wynikały z tego, że wystawione śmieci nie były odpadami z gospodarstwa 

domowego, ale innymi odpadami np. połamanym zderzakiem samochodu. Wójt zadeklarował, 

że wszystkie odpady z gospodarstwa są i będą odbierane. W odniesieniu do sprawy 

Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Puls, Wójt poinformował, że urząd jest w stałym 

kontakcie z Panią Prokurent i Właścicielem firmy. Sytuacja jest opanowana w ostatnim czasie, 

działa to na pewno lepiej niż 2 miesiące temu, chociaż nie w takim zakresie w jakim oczekują 

tego mieszkańcy. Wójt zaznaczył, że gmina nie ma bezpośredniego przełożenia na niepubliczny 

zakład.    

Radna Małgorzata Kozubek zwróciła się z pytaniem dotyczącym przejścia przez drogę 

wojewódzką z ul. Świętokrzyskiej w Masłowie Pierwszym, gdzie robiony był chodnik 

i poprosiła o dokończenie tego zadania. Interpelację w tej sprawie Radna złoży 

Przewodniczącemu po sesji.  

Przewodniczący Rady poinformował, że pismo zostanie przekazane Radnemu Powiatu.  

Nie zgłoszono więcej uwag. 

 

15. Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Zegadło podziękował za udział w VII sesji Rady Gminy 

Masłów i zamknął obrady. 

  

Przewodniczący Rada Gminy Masłów 

/-/ Piotr Zegadło   

 

 Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


